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В статье рассмотрены новые подходы к отбору, систематизации и структурированию предмет-
ной подготовки будущих учителей технологии и предпринимательства. Выявлено, что основа
содержания предметной подготовки – процесс целенаправленного преобразования материальной дей-
ствительности. Раскрыты конкретные технологии и соответствующие им виды ведущих знаний.
Определено их значение для отбора, структурирования и систематизации содержания пред-
метной подготовки.

The current article discusses the idea of new approaches for subject training of future business and
technology teachers (selection, systematization and structure). The article reveals that the basis of the
content for subject training is the process of purposeful transformation of material reality. Actual
technologies along wich the corresponding types of mainstream knowledge are also discussed fol-
lowed by an overview of their meaning for selection, systematization and structure of subject training.


